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Till kommunstyrelsen

Nämndinitiativ

Enligt  4 kap § 20 kommunallagen får varje ledamot i en nämnd väcka ärenden.

Vi går nu in i en ny mandatperiod. Under den tidigare mandatperioden flyttades

kommunfullmäktige från Stadshotellet till Hagby ängar. Syftet var bland annat att

ljudet skulle bli bättre då man inte var nöjd med kvaliteten på hotellet. Hotellet

hade då relativt nyligen köpt in anläggning för att förbättra kvalitet.

Genom den flytt som skedde upplever vi ingen förbättring avseende ljud, snarare

tvärtom i många fall.

Vi upplever inte heller att fullmäktige får den status som det faktiskt förtjänar

genom att förlägga det till en lokal som fungerar både som förvaring och aula.

Tillgängligheten är sämre, liksom servicen om man vill stanna kvar och

samspråka.

Vi vet att hotellet är öppna för diskussioner för att tillgodose kommunens behov

Landsbygdspartiet oberoende föreslår därför kommunstyrelsen att ta en

diskussion med hotellet i syfte att åter förlägga kommunfullmäktige dit, samt

därefter föra ärendet vidare till fullmäktige för beslut.

För LPo

Pia-Maria Johansson och Bengt Magnusson


